

WASH & WAX

LAVE & CIRE



MAGIC-BOSS™ WASH & WAX is a gentle shampoo but yet powerful with dual-action, which deeply cleans the body of your vehicle and leaves a glossy finish. The lavish foam rinses off easily and allows it to dry evenly. The glossy film makes the water pearl and adds luster without leaving any traces of soap. Ideal for regular maintenance of all your vehicles.

DIRECTION FOR USE: 1- Preferably, wash in a shaded area and do not use on hot surfaces. 2- First rinse the vehicle with water to remove excess dirt. 3- For manual wash, pour 50 ml (1 1/2 oz) of **MAGIC-BOSS™ WASH & WAX** in a 20 liter (5 gal) bucket. Fill with water to produce abundant foaming. 4- Using a wash mitt, a sponge or a gentle brush, wash one section at a time, working from top to bottom. 5- Rinse each section thoroughly. **DO NOT ALLOW TO DRY BEFORE RINSING.** 6- Wipe dry with a chamois cloth. If used as pressure washer soap, refer to pressure washer manufacturer's manual.

LIMITED WARRANTY: The manufacturer limits its responsibility to the refund of the product purchase price only. **STORAGE:** KEEP FROM FREEZING.

MAGIC-BOSS™ LAVE & CIRE est un shampoing doux mais puissant à double action, qui nettoie la carrosserie en profondeur et procure un fini lustré. Sa mousse abondante se rince facilement et procure un séchage uniforme. La pellicule lustrante fait perler l'eau et rehausse l'éclat sans laisser de traces de savon. Idéal pour l'entretien régulier de tous vos véhicules.

MODE D'EMPLOI: 1- De préférence, laver à l'ombre et ne pas utiliser sur des surfaces chaudes. 2-Rincer d'abord le véhicule à l'eau pour enlever l'excès de poussière. 3- Pour un lavage à la main, verser 50 ml (1 1/2 oz) de **MAGIC-BOSS™ LAVE & CIRE** dans un seau de 20 litres (5 gal). Remplir d'eau pour produire une mousse abondante. 4- À l'aide d'une mitaine, d'une éponge ou d'une brosse douce, laver une section à la fois en commençant par le haut. 5- Bien rincer chacune des sections. **NE PAS LAISSER SÉCHER AVANT DE RINCER.** 6- Essuyer avec un chamois. Si utiliser comme savon pour laveuse à pression, se référer au manuel du fabricant de la laveuse à pression.

GARANTIE LIMITÉE: Le fabricant limite sa responsabilité au remboursement du prix d'achat du produit seulement. **ENTREPOSAGE:** ÉVITER LE GEL.

Contains: Methyl N,N-Bis-(2-Hydroxyethyl)iso - Decyloxypropyl - Ammonium Chloride. Do not ingest. Avoid contact with eyes, may cause eye irritation. Avoid contact with skin. Handle with care. Keep out of reach of children. **FIRST AID TREATMENT:** If swallowed, call a Poison Control Centre or doctor immediately. Do not induce vomiting. **EYES:** Rinse with plenty of water for at least 15 minutes. Occasionally lifting eyelids. **SKIN:** Wash contaminated skin with soap and water.

Contient: Méthyle N,N-Bis-(2-Hydroxyéthyl)iso - Décyloxypropyle - Chlorure D'Ammonium. Ne pas ingérer. Éviter tout contact avec les yeux, peut provoquer des irritations aux yeux. Éviter tout contact avec la peau. Manipuler avec soin. Conserver hors de la portée des enfants. **PREMIERS SOINS:** En cas d'ingestion, appeler immédiatement un Centre Anti-Poison ou un médecin. Ne pas faire vomir. **YEUX:** Rincer à l'eau courante pendant au moins 15 minutes. Soulever occasionnellement les paupières. **PEAU:** Laver la peau contaminée à l'eau et au savon.

1300



UPC: 6 28452 06072 6

ALSO AVAILABLE • AUSSI DISPONIBLE:

